

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**A Case Study on the Effects of Parent-Child Play on Children's Psychological Independence**  
**(亲子游戏对幼儿心理自立养成的个案研究)**

G. H. SHEN.....	1
-----------------	---

**Effects of Anxiety on the Relapse of Female Women's First Ice Drug Addicts Detoxification**  
**(焦虑对于女性首次甲基苯丙胺成瘾者复吸倾向的影响)**

M. Y. HE, X. SUN, Q. Q. LI, B. X. LIU, H. J. ZHANG, M. R. YANG, S. B. LV.....	9
---	---

**Imaginative Intervention to Reduce Food Craving**  
**(想象干预减少进食渴求)**

H. Z. ZHANG.....	15
------------------	----

**The Correlation Research between Self-Differentiation and Social Adaptation of Medical Students**  
**(医学生自我分化与社会适应的关系研究)**

L. S. HAO.....	24
----------------	----

**Exploration of the "Grid" Management System of Community Mental Health Service**  
**(社区心理健康服务网格化管理体系的理论探索)**

H. LIN.....	33
-------------	----

**Study on the Present Situation and Countermeasures of College Students' Religious Belief from the Cognitive Perspective**  
**(认知视角的大学生宗教信仰现状与对策研究)**

P. F. CHEN, J. J. YANG.....	41
-----------------------------	----

**Moral Stress among College Professors and Its Influence on Mental Health**  
**(高校教师的道德压力及其对心理健康的影响分析)**

L. F. DENG, Y. GU.....	50
------------------------	----

**The Effect of Ritual Actions on the Positive Emotion Elicited by the Music: The Modulation of Heartbeat Feedback**  
**(仪式性动作对积极音乐情绪的影响: 心跳反馈的调节作用)**

F. D. PAN, Y. H. OU, Y. L. HE, N. WU, L. GE, L. ZHANG.....	59
--	----

**Functional Family Therapy—A Solution to Adolescent Behavior Problems**  
**(功能性家庭治疗——青少年行为问题的解决之道)**

J. X. CHEN.....	66
-----------------	----

**The Effect of Music Training on Brain Plasticity during Critical Period**  
**(关键期的音乐训练对大脑可塑性的影响)**

X. W. HU.....	75
---------------	----